

What is Antiskid?

ANTISKID防滑膠

1 Antiskid is a tri-component polyurethane; it is see-through and used to create anti-slide surfaces under the norms DIN 51130, DIN 51097, and completely stable under the light.

2 Antiskid is a fine polyurethane, applied in a extremely thin depth, through a roll, on porous or microporous surfaces and pavements.

ANTISKID防滑膠是一種三組分聚氨酯；在處理面形成一層透明防滑層。符合DIN 51130和DIN 51097規範，在光照下完全穩定。Antiskid 是一種精細的聚氨酯，以極薄的深度，通過輥子，在多孔或微孔表面和路面上處理。

Why do you need Antiskid?

Antiskid creates an anti-slide surface ideal for all the safety and prevention needs.

Antiskid 創造了一個非常適合所有安全和預防需求的防滑表面。



Benefits

- 1) Easily and cleanable also in depth
- 2) See-through; does not ruin the esthetic of the pavement
- 3) Easy to apply; walkable in 60 minutes
- 4) Prevents sliding accidents
- 5) Odorless and food-contact certified

優點

- 容易清潔
- 透明, 不會破壞路面美觀
- 操作簡單, 1小時後可步行
- 防止滑倒
- 無味和食品接觸認證





Interested areas 適用範圍

- | | | | |
|-----------------|-------|--------|---|
| - Bathrooms | - 浴室 | - 斜坡 | - Naval |
| - Stairs | - 樓梯 | - 傷健通道 | - Inside and outside apartments slides |
| - Beauty saloon | - 美容院 | - 人行道 | - Paths for disables |
| - Sauna | - 桑拿 | - 以及需要 | - Pavements for private or public gardens. |
| - Swimmingpool | - 游泳池 | 優雅和美觀 | ... and wherever you need an elegant and presentable anti skid system |
| - Hallways | - 走廊 | 的防滑地方 | |

Where to apply

It is possible to apply Antiskid on any kind of surface and pavements like: marble, metal, cement, glass, wood, adobe, ceramic, and porcelain

可以使用 Antiskid的任何類型的表面和人行道上，例如：大理石、金屬、水泥、玻璃、木材、土坯、陶瓷和瓷器



How to apply

- 1 Thoroughly clean the interested surface
- 2 Delimit the area in question with common tape
- 3 Pour the components B and C inside the component A and stir thoroughly
- 4 Apply on the delimited surface with a synthetic short hair roll. Only one coating is necessary.
- 5 After 10 minutes take off the tape and let Antiskid rest and dry for 120 minutes
- 6 Antiskid is ready.



With 250 g of products you can cover approximately 2 square meters.
每套產品(包裝:250g)約可處理2平方米面積